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Številka: 032-007/2023- 
Datum: 7. december 2023 
 

Z A P I S N I K  
 

7. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 7. decembra 2023, s pričetkom 
ob 18. uri v Gostilni Lipan na Hotavljah. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ciril Alič, Marija Bajt, Stjepan Benković, Anton Debeljak, Janez Dolinar, 
Zvonko Dolinar, Ana Gantar, Janez Hrovat, Blaž Kavčič, Vladimir Kavčič, Roman Kokalj, Vilma Kos, Martina 
Košir, Žan Mahnič, Miha Mrak, Boštjan Pintar, Marija Prosen 
 
Ostali prisotni: Milan Janez Čadež, župan; Elizabeta Rakovec, Barbara Bogataj, Katarina Dolenc, občinska 
uprava; Mateja Rant, Gorenjski Glas, 
 
Sejo vodi župan Milan Čadež, ki uvodoma vse prisotne lepo pozdravi ter ugotovi, da je ob začetku seje 
prisotnih 15 članov občinskega sveta.  
 
Župan predlaga v potrditev naslednji  
 
dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta z dne 12. 10. 2023 
2. Pobude, predlogi, vprašanja članov občinskega sveta 
3. Drugi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2024 in Načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2024 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023 
5. Razno 
 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je potrjen 
soglasno. 
 
K 1. točki 
Ob pregledu zapisnika 6. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 12. 10. 2023,  
ugotavljamo naslednje: 
 
Izvrševanje sklepov 6. redne seje: 
Sklep št. 49: sprejet zapisnik 5. redne seje, ki je bila 15. 6. 2023, ter poročilo o izidu glasovanja na 2. 
korespondenčni seji 
Sklep št. 48: sprejeto Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine Gorenja vas – Poljane v letu 2023  
Sklep št. 49: sprejet prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2024  
Sklep št. 50: sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega 
zavoda Gorenjske lekarne  
Sklep št. 51: sprejet Odlok o podelitvi naziva častne občanke občine Gorenja vas – Poljane Emi Klinec za 
izjemne uspehe v ženskem skakalnem športu 
Sklep št. 52: sprejet sklep o podelitvi priznanj občine za leto 2023 
Sklep št. 53: imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda OŠ Ivana Tavčarja Gorenja vas  
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Sklep št. 54: imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda OŠ Poljane vas  
Sklep št. 55:  sprejeti sklepi o odvzemu statusa grajenega javnega dobra  
 
Sklep št. 56: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme poročilo o izvrševanju sklepov in potrdi zapisnik 6. 
redne seje, ki je bila 12. 10. 2023, s tem da se morajo neizvršeni sklepi izvršiti, o izvrševanju pa je potrebno 
poročati. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 2. točki 
Janez Hrovat: 
- predlaga, da se občinski svet seznani glede izdelave hidrološko hidravlična analiza porečja Sore in 
protipoplavnih ureditev. Župan pove, da je predvideno zavarovanje najnižjih delov v občini z večjimi 
protipoplavnimi pregradami, ki naj bi bile na reki Poljanski Sori predvidoma štiri;  
- glede na sporočilo, ki ga je prejel, vpraša glede izdelave strategije javne razsvetljave. Župan pove, da je 
cilj občine zmanjšanje stroškov javne razsvetljave, kar se lahko doseže z menjavo žarnic;  
- vpraša ali bo v Poljanah ponovno nameščen bankomat. Župan pove, da bankomat v Poljanah bo, in sicer 
na objektu Kmetijske zadruge; 
- pripomni, da gradivu ni priložen zapisnik seje Odbora za gospodarstvo. Elizabeta Rakovec odgovori, da 
na seji odbora ni bilo podanih pripomb na proračun, zato v okviru gradiva za proračun 2024 zapisnik ni 
priložen. Janez Dolinar še predlaga, da se zapisnik sej pošiljajo v roku enega tedna.    
Janez Dolinar predlaga da se člane občinskega sveta seznani s planom sanacije in porabo sredstev, 12 mio 
evrov, prejetih za protipoplavno obnovo. Župan pove, da je zaključeno šele obdobje intervencijskih del po 
poplavah, poraba sredstev za sanacijo pa je načrtovana in opisana v gradivu za proračun 2024.      
Marija Bajt: 
- vpraša ali je že izdelan projekt za javno pot Sovodenj - Špiček. Elizabeta Rakovec da je izdelava projekta 
naročena, ni pa projekt še izdelan; 
- opozori, da je na cesti Burje – Vrhovec asfalt že zelo razpokan in poškodovana zaščitna ograja; 
- ugotavlja, da je za Zadružni dom Sovodenj v letu 2024 v proračunu načrtovanih 15.000,00 evrov in vpraša 
za kateri namen se lahko porabijo sredstva. Župan pove, da so sredstva predvidena za izdelavo 
dokumentacije za prenovo doma, potrebno bo izdelati tudi etažni načrt in urediti lastninska razmerja; 
- vpraša ali bo v letu 2024 izvedena obnova 700 m odseka ceste Sovodenj – Nova Oselica. Župan pove, da 
ta obnova v letu 2024 ni načrtovana. 
Ciril Alič: 
- opozori na premikajoči se plaz pod naseljem Dolenčice; 
- predlaga, da se za lažje delo komunalne službe nakupi še kibla za traktor; 
- vpraša kdaj je predvidena nova novoletna okrasitev Javorij. Elizabeta Rakovec odgovori, da se bo 
novoletna okrasitev postopoma uredila tudi po ostalih krajevnih skupnostih. 
Ana Gantar ugotavlja, da vpis otrok v vrtec ne poteka tako kot je bilo predstavljeno na zadnji seji. Elizabeta 
Rakovec zaradi kompleksnosti tematike članom občinskega sveta še enkrat predstavi postopek vpisa otrok 
v vrtec, ki je bil predstavljen že na 6. redni seji.  
Žan Mahnič: 
- vpraša kakšen je terminski plan izgradnje poslovilnega objekta v Lučinah; 
- opozori, da so v Lučinah na športnem igrišču razpoke in tako predstavlja nevarnost za poškodbe; 
- predlaga, da se pristopi k prijavi projekta za rušitev nekdanje šole v Leskovici in izgradnjo novega objekta 
za namen prijave na razpis ministrstva, ki je v letu 2024 napovedan za obnovo športnih dvoran. Župan 
pove, da je predvidena rušitev starega objekta in gradnja novega, prilagojenega tako športnim kot drugim  
dejavnostim; 
- pove, da za obnovo ceste Gorenja vas – Hotavlje v državnem proračunu za leto 2024 ni zagotovljenih 
sredstev. Ministrica je zagotovila, da se bodo sredstva prerazporedila in v letu 2024 namenila za odkupe 
zemljišč ter objavo razpisa konec leta. Kljub temu predlaga, da občinski svet sprejme sklep s katerim 
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pozove Ministrstvo za infrastrukturo, da naj s prerazporeditvijo sredstev za cesto Gorenja vas – Hotavlje 
zagotovi ustrezna sredstva za izvedbo investicije. Župan predlaga, da se v januarju izvede kratka, 15 
minutna, opozorilna zapora ceste Gorenja vas – Hotavlje, če pa le-ta ne bo učinkovala, pa sledi zapora 
ceste ob Maratonu Franja. 
Boštjan Pintar opozori na 50 m odsek ceste Trebija – Stara Oselica, ki je bil ob poplavah močno 
poškodovan. Župan pove, da je obnova odseka vključena v načrt sanacije po poplavah z izvedbo v prvi 
polovici leta 2024.  
Stjepan Benković vpraša ali so v program sanacije zajeti tudi poškodovani mostovi na Hotavljah, Podgori 
in na Trebiji. Župan pove, da je v program sanacije vključen le most na Hotavljah, saj sta mostova v Podgori 
in na Trebiji v zasebni lasti. 
 
K 3. točki 
Drugi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2024 in Načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2024 predstavita Katarina Dolenc in Barbara Bogataj. 
 
Sklep št. 57: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o proračunu Občine Gorenja vas – Poljane za 
leto 2024 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Sklep št. 58: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Gorenja vas – Poljane za leto 2024 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 4. točki 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023 
predstavi Katarina Dolenc. 
 
Sklep št. 59: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 5. točki 
Anton Debeljak vpraša, če se bo na negativni odgovor Direkcije za infrastrukturo glede ureditve 
pločnikov podala pritožba. Župan pove, da je na podlagi dodatnega razgovora in ogleda z odgovornim 
za državne ceste podan odgovor, ki je skladen s trenutno veljavno zakonodajo na cestnem področju. Ob 
terenskem ogledu je bilo dogovorjeno, da se pri Pajklcu v Hobovšah lahko namesti zaščitna ograja za 
katero bo stroške nosila občina; na odcepu Zelenak – priključek za Fužine ureditev pešpoti ni izvedljiva; 
izvede se lahko prestavitev table za označitev naselja Gorenja vas za odcep za Hlavče Njive; uredi se 
pešpot iz Srednje vasi proti Gorenji vasi.  
Miha Mrak ponovno opozori, da je v občini najbolj nevaren odsek na državnih cestah odsek od priključka 
za Fužine do avtobusne postaje Fužine 
 
Seja se zaključi ob 19.05 uri. 
 
Zapisala: 
Barbara Bogataj 
viš. svet. za spl. in pr. zadeve 

  
Milan Čadež 

župan 
 


